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Vragen van de leden Tellegen (VVD) en Pia Dijkstra (D66) aan de Minister 
van Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het bericht «Verbod embryo’s 
kweken niet houdbaar» (ingezonden 18 januari 2018). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Verbod embryo’s kweken niet houdbaar»?1 

Vraag 2
Wat is uw reactie op de oproep van deze Europese artsenverenigingen om 
met wetgeving te komen om het kweken van menselijke embryo’s voor 
wetenschappelijke doeleinden onder voorwaarden toe te staan? 

Vraag 3
Wat zijn de implicaties voor patiënten als het verbod op het kweken van 
embryo’s voor wetenschappelijk onderzoek gehandhaafd blijft? 

Vraag 4
Hoe reflecteert u op de stelling in het artikel dat in het regeerakkoord de 
suggestie gewekt wordt dat mensen die pleiten voor verruiming niet voor 
zorgvuldigheid zijn? 

Vraag 5
Op welke wijze kunnen Nederlandse onderzoekers en artsen gebruik maken 
van de resultaten van onderzoek met gekweekte embryo’s in andere landen, 
zoals België, Zweden en Engeland? Kunt u aangeven in hoeverre er op dit 
terrein al wordt samengewerkt door Nederlandse onderzoekers en artsen? 

Vraag 6
Welke alternatieve initiatieven worden genomen om Nederlandse artsen 
kennis te laten opdoen over de mogelijkheden om ernstige erfelijke aandoe-
ningen te voorkomen, zodat zij dit kunnen toepassen in hun dagelijkse 
praktijk?

1 https://nos.nl/artikel/2212059-verbod-embryo-s-kweken-niet-houdbaar.html
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